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 גדי אלפסי:   
  

 פותח את הישיבה.   
 
 דיווח ראש המועצה  .1
 

 גדי אלפסי: 
 

          מרכז מבקרים 
   

 החלו התקנות המולטימדיה במרכז המבקרים. בחודש דצמבר מתוכנן ארוע השקה ופתיחה של      

 מרכז המבקרים, יחד עם חנוכת מבנה המועצה, חנוכת בית הכנסת.              

 וגשר נחל סכר.  8- ו 7יחד עם כבישים   1עד אז נקווה לסיים את עבודת חיבור כביש  

 

 וועדה גאוגרפית  

 

 . במהלך הדיונים והסיורים ראינו איך ניתן לשנות את תהליך  25.8.21ן האחרון בהתקיים הדיו 

 קבלת ההחלטות של חברי הוועדה והגורמים מסביב. לאחר שהוועדה תעביר את המלצתה לשרה,                  

 החלטה פוליטית. כל החלטה תיושם מבחינתנו בשמחה.    והשרה תקבל             

 

 2022תקציב ותוכנית עבודה לשנת  

 

, ובסופה  2022על תקציב ותוכנית העבודה לשנת    של הצוותים במועצה  החלה העבודה המשותפת 

 תובא לאישור המליאה. 

 
 .26.07.2021מיום  07/2021אישור תמצית והחלטות מישיבת מליאת המועצה          .12

   
 גדי אלפסי:   

 
 מבקש לאשר.

 
 החלטה:

 
 פה אחד. מאושר 
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 גדי אלפסי:   
 

 מבקש לאשר.
 

 החלטה:
 

 .(לא נכח בישיבה  ,נמנע  -)שמעון אלמליח פה אחד.מאושר 
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 גדי אלפסי:   
 

 מבקש לאשר.
 

 החלטה:
 

    פה אחד.מאושר 
 
 
 
 
 
 

 . 2021נובמבר   -אישור נסיעה לכנס ערים חכמות ברצלונה.           3

 

 אופיר אבידן: 

 

הטכנולוגיים  כמעט בכל שנה מתקיים כנס ערים חכמות בברצלונה, המציג את כל החידושים  

נציגים    7-יש ערך גדול מאוד לשלוח נציגים מהמועצה. נרצה לשלוח כ שקשורים לניהול מוניציפלי. 

מהמחלקות השונות במועצה לכנס שיתקיים השנה בחודש נובמבר בברצלונה, כמובן בכפוף  

 .2021יורו אשר מתוקצב בתקציב לשנת   1,100-עלות לנוסע כ להנחיות הקורונה. 

 לאשר את הנסיעה.  וממליץ מבקש

 

 גדי אלפסי:   
 

 מבקש לאשר.
 

 החלטה:
 

 פה אחד. מאושר 

 



 

 

 גיא דוננפלד.  -מהנדס המועצה  אישור מינוי ושכר .4

   
 גדי אלפסי:   

 
 דוננפלד. אדם מוכשר, בעל ניסיון רב.  אלאחר וועדה ובחינות השמה נבחר המועמד גי              

 

 אופיר אבידן: 

 

 . 1.11.21משכר מנכ"ל. יחל עבודתו ב 95%-85% -טווח שכר המהנדס ע"פ חוזר מנכל              

 

 גדי אלפסי:          
 

 מבקש לאשר.
 

 החלטה:
 

 פה אחד. מאושר 

 

 

 

 . ננעלת הישיבה
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